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Protokoll fört vid styrelsemöte med Senioren 
Anhörig & Pensionärscentra i Hässleholm 

    
 Datum:   2017-11-13 Ordförande: Margreth Segerstein 
 Tid: 09,00-10,00 Vice ordförande:   Lisen Ekdahl  
 Plats: Senioren Sekreterare:   adj.        Birgitta Huovila 
   Kassör:   Ann-Kristin Roos    
  Ledamot Ingela Lindau 
  Ledamot: Lars Isaksson 

  Ledamot: Bengt Lundèn 
  Ledamot: Siv Nilsson  
  Ledamot: Ruth Wernolf Nyberg  
  Ledamot: Anne Nanngård  
  Ersättare: Marie-Louise Håkansson       
  Ersättare: Marianne Olsson  
  Ersättare: Ann-Christine Johansson      
  Ersättare: Siv Jönsson   
  Ersättare: Ingvar Johansson    
  Ersättare: Agneta Lejmyr 
  Adjungerad: Gunilla Andersson                 
 

§.1 Mötets öppnande 
Ordförande Margreth Segerstien hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Bengt Nordström adjungerades till styrelsen. 
 
§ 2 Dagordning 
Dagordningen presenterades och godkändes att arbeta efter. Med tillägg § 7 kopiator därefter 
flyttas § ner ett steg. 
  
§ 3 Val av justerare  
Att justera mötets protokoll jämte ordförande valdes Ruth Wernolf Nyberg. 
 
§ 4 Föregående mötes protokoll 
Föregående protokoll godkändes. 
 
§ 5 Ekonomin 
Kassören redogjorde för det ekonomiska läget och ordet lämnades fritt, styrelsen beslöt att 
godkänna rapporten. Vi diskuterade rutinerna vid insättning av pengar till banken. Styrelsen 
beslöt att fortsätta som tidigare. 
 
§ 6 Rapporter 
Föreningarna: 
Föreningarna redogjorde för sina aktiviteter under hösten. 
 
KPR o KTH: 
Siv rapporterade från KPR, en fråga har kommit in ”vad har kommunen för beredskap i kris” 
Den frågan kommer att tas upp på ett möte Med KPR o KTR 
Lisen rapporterade att bemötande frågor är viktiga. 
 



Sida 2 av 2 
 

Gunilla rapporterade att Väntjänsten och Röda Korset gemensamt arbetar med 
besöksgruppen. 
 
Lisen rapporterade att en ny mikrougn är köpt för 900 kr. 
 
Valberedningen har lämnat förslag på ledamöter. Vi diskuterade kassörsjobbet och ordförande 
gav ett krav till föreningarna att diskutera om någon som kan ta över som kassör. Ingela Lindau 
och Siv Jönsson lämnar besked till nästa möte. 
 
 
§ 7 Kopiator 
Lars har kontaktat ett flertal leverantörer och föreslår OKI. (bilaga 1) 
Styrelsen beslöt att anta förslaget och avgiften för kopiering kommer att bli 40 öre S/V och 1 
krona för färg. Lars upprättar en manual.  
 
§ 8 Hemsidan 
Bengt Nordström kommer att ta över Seniorens hemsida. Finns det en licens debiteras den 
Senioren.  
Den kommer att presenteras för styrelsen, när Bengt anser det. 
 
§ 9 Skrivelser 
Ordförande informerade att istället för motion (§10 föreg. protokoll) skriver hon ett brev till 
Kommunstyrelsen, som alla skall underteckna.     
 
§ 10 Övriga frågor 
Ledarhundar får tas med in på Senioren. 
 
Lars utreder om det manualerna till högtalaranläggningen behöver uppdateras. 
 
Lars visade var nyckeln till datorskåpet finns. 
 
Nycklar till den yttersta ytterdörren skall finnas 1 st i varje förening. 

 
§ 11 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är den 11/12 
 
§ 13 Mötets avslutning. 
Ordförande tackade för visat intresse samt läste en vers, förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet:                   Justeras: 
 
Birgitta Huovila                  Margreth Segerstein 
_______________________________                  __________________________________ 
Sekreterare: Birgitta Huovila                  Ordförande: Margreth Segerstein 
 
                   Ruth Wernolf Nyberg 
                   __________________________________ 
                   Justerare: Ruth Wernolf Nyberg 

                                                                       


